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This new edition of King Richard III is part of the established Cambridge School
Shakespeare series and has been substantially updated with new and revised activities
throughout. Remaining faithful to the series' active approach it treats the play as a
script to be acted, explored and enjoyed. As well as the complete script of King Richard
III, you will find a variety of classroom-tested activities, an eight-page colour section
and an enlarged selection of notes including information on characters, performance,
history and language.
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标签

评论

看完白王后以后，又看了一遍Richard
III，这次在理清了人物关系的前提下，重点看剧情和人物的塑造。从某种程度上来看，
莎翁简直是把所有factual
events都blame在了Richard头上，把他塑造成了一个彻头彻尾的坏人。然而真实历史一
定更加复杂，每个人的每一步其实都是为了自己的利益罢了。当然了，某种程度上这个
play也是个politcal propoganda，毕竟Shakespearean era当时还是Tudor Reign
（Queen Elizabeth
I）总之，最重要的不是历史的准确性，而是故事和人物，莎翁也有刻意的改变一些历
史事件来为人物和故事服务。最后，语句真的是太美了，读起来是一种享受。
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